
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Gemeentebelangen Berkelland - Ingrid van Dijk
Datum indiening vraag: 22 november 2022
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren.

Onderwerp: Afgelopen weekend verscheen er een verontrustende melding in Tubantia*.  Minister Kuipers 
overweegt om bij Acute zorg geen gebruik meer te maken van de spoedeisende hulp in de regio. Ook een 
Spoedeisende Hulp (SEH) openhouden puur vanwege een zo’n korte mogelijk aanrijtijd, zoals nu vaak gebeurt, 
is volgens de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport verkeerd. De norm is op dit moment dat er 
maximaal 45 minuten mag zitten tussen het moment van een 112-melding en een opname in een ziekenhuis. 
Kuipers stelt die norm ter discussie.   Wij zijn hiervan geschrokken en hebben de volgende vragen. 

Vraag:
Is het college op de hoogte van deze ontwikkelingen?

Antwoord (in te vullen door college):
[Typ hier]

Vraag:
Kunt u aangeven wat dit betekent voor onze  inwoners?

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
Kunt u aangeven wat dit betekent voor de regioziekenhuis in Winterswijk, Doetinchem en Zutphen? 

Antwoord:
[Typ hier]

Vraag:
Kan het college namens de raad een signaal afgeven waarin onze zorgen kenbaar worden gemaakt?

Antwoord:
[Typ hier]

• https://www.tubantia.nl/achterhoek/minister-wil-zeer-zwaar-gewonde-niet-meer-naar-regioziekenhuis-
achterhoek-vreest-verlies-acute-spoedhulp~a2894f87/


